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1.  Goedkeuring en opvolging verslag van de minaraad van 15 september 2022 
 
De leden waren aangenaam verrast dat het verslag vroeg werd opgestuurd. Dat mag in de toekomst 
zeker een vervolg krijgen. 
 
Er was afgesproken om een bedankbriefje voor Louis op te stellen. Ronny stelt voor om bijkomend 
een geschenkje af te geven van het Taartenhuis. Alle aanwezigen gaan hiermee akkoord. Ronny en 
Georgette zullen langsgaan bij Louis om dat af te geven. 
 
De vraag wordt gesteld of het artikel over grondbemalingen al voorzien is in het Zoerselmagazine. 
Navraag te doen bij Tim en communicatiedienst 
 
Renée Grysolle weet te melden dat het zwerfvuil in het gemeentepark is opgeruimd, ook de bladeren 
onder de speeltuigen zijn netjes opgeveegd.  
 
Op vorige vergadering werd de vraag gesteld of het mogelijk is om bromfietsen op lawaai te 
controleren door de politie. Na te vragen bij Tim of dat is doorgegeven. 
 
Bij TC Ten Otter zijn de grachten geruimd, maar aan de achterzijde ligt er nog heel veel afval. Nog na 
te gaan of het publiek- of privéterrein is.  
 
2.  Verwelkoming nieuwe afgevaardigde van de Vrienden van het Zoerselbos 
 
Vandaag zou er op de vergadering een nieuwe afgevaardigde van de Vrienden van het Zoerselbos 
aanwezig zijn. Dat is echter niet het geval. We versturen de uitnodiging voor de volgende vergadering 
zeker terug door naar Rhea Denissen, voorzitter van de Vrienden van het Zoerselbos. 
 
3.  Invulling vacature ondervoorzitter 
 
Aangezien Ronny voortaan de voorzittershamer zal hanteren, werd er een oproep gedaan onder de 
leden om de vrijgekomen functie van ondervoorzitter in te vullen. Twee mensen stelden zich 
kandidaat: Georgette en Pieter. 
 
Beiden geven aan dat ze er niet echt op staan te springen. De vergadering verkiest uiteindelijk 
Georgette Truyens bij handgeklap tot nieuwe ondervoorzitter van de MINA-raad. 
 
 



4.  Nieuwe periodieke rubriek: beleidsnieuws 
 
4.1  toetreding tot het Lokaal Energie- en Klimaatpact 
 
Op de gemeenteraad van november jl. is de toetreding tot het LEKP 2.0 goedgekeurd. Het LEKP 2.0 is 
een aanvulling op het LEKP 1.0, waarop  we vorig jaar al hebben ingetekend.  
 
Om in te stappen in het LEKP 2.0 is een aanscherping nodig van de klimaatambities in Zoersel. 
▪ een reductie van de eigen gebouwen -40% naar -55% (inclusief eigen mobiliteit) 

 
▪ een verscherping van de ambities op 2 werven van het LEKP 1.0 

* werf 2: verrijk je wijk 
engagement LEKP 1.0:  
- 50 collectief georganiseerde renovaties per 1.000 woningen 
- In Zoersel zijn er 9783 woningen. 
- We zouden 490 woningen collectief moeten renoveren tegen 2030. 
engagement LEKP 2.0 : 
- 50 collectief georganiseerde renovaties per 1.000 woningen blijft, maar extra: 

        → waarvan 25 fossielvrij 
        → en 50/1000 uitgenodigd voor klimaattafel voor wijkgerichte aanpak voor einde 2024 
     - concreet voor Zoersel:   
        → van de 490 woningen die collectief moeten gerenoveerd worden, moeten er 245 fossielvrij    
              zijn 
        → 490 woningen worden uitgenodigd voor klimaattafels en dit voor 2025. 
 
       * werf 3: mobiliteit 
       engagement LEKP 1.0 
       - 1 toegangspunt voor deelsysteem per 1.000 inwoners (1 toegangspunt = 2 deelwagens) of per  
          100 inwoners 1 oplaadpunt 
       - concreet voor Zoersel: 44 deelwagens of 220 oplaadpunten  
       engagement LEKP 2.2 
       - per 100 inwoners 1,5 oplaadpunt --> dus  330 oplaadpunten 
 
Door de ondertekening van het LEKP 2.0 zullen we een bijkomende subsidie vanuit de Vlaamse 
overheid mogen verwachten van € 25.547.  Belangrijk om weten is ook dat het onderteken van het 
LEKP geen echte resultaatverbintenis inhoudt, wel gaat het om een engagementsverbintenis! Het 
gaat er om deze ambitieuze doelstellingen na  te streven.  
 
Als bijlage van het verslag: uitgebreide infobundel over het LEKP 2.0 
 
4.2   Straatverlichting 
 
Voortaan zal de straatverlichting gedoofd worden om 22 uur i.p.v. 23 uur. Net als vroeger blijven aan 
kruispunten of andere gevaarlijke verkeerspunten de lichtpunten ’s nachts wél branden. Een extra 
besparing realiseren we door op deze punten – waarbij het licht al verled is – de lampen te dimmen 
tussen 22 uur en 6 uur, zonder in te boeten op de verkeersveiligheid. 
 
In tal van straten wordt een weekendregime (= vrijdag- en zaterdagavond) ingevoerd, waarbij de 
openbare verlichting wel blijft branden tussen 22 uur en 6 uur.    
 
Het is aan de netbeheer, Fluvius, om dit verder uit te rollen. 
 



4.3  Grondbemalingen 
 
Tijdens de rioleringswerken in de wijk Meerheide zal er een proefproject worden opgestart, waarbij 
er een waterkraantje wordt geplaatst  zodat wijkbewoners water van de grondbemaling kunnen 
komen aftappen. 
 
Over grondbemalingen zijn er tal van vragen en opmerkingen. Op één van de komende 
vergaderingen zullen we dit apart agenderen.  
 
Vragen die nu worden gesteld; 
- Worden alternatieve mogelijkheden om het grondwater af te voeren voldoende onderzocht?    
  Marc geeft aan dat per rioleringsproject PIDPA een advies geeft over welke manier de beste is om  
  de grondbemaling te doen. 
 
- Zijn de parameters gekend op basis waarvan PIDPA dat advies geeft? 
  Daar hebben we op dit moment geen duidelijk zicht op.  
 
- Wat met de grondbemaling aan de Smissestraat (Carrefour)? 
   In tegenstelling tot wat misschien wordt gedacht, gaat de afvoer niet het in riool in, maar wordt dat  
   afgeleid naar de Krekelenloop 
 
4.4  EHHUR 
 
Zoersel maakt deel uit van het Europees samenwerkingsverband EHHUR ((EYES HEARTS HANDS 
Urban Revolution). Het EHHUR project valt onder  het overkoepelende Europees project ‘Nieuw 
Europees Bauhaus’, een ecologisch, economisch en cultureel project met als doel design, 
duurzaamheid, toegankelijkheid, betaalbaarheid en investeringen te combineren en zo bij te dragen 
tot het realiseren van de Europese Green Deal.  
 
Binnen het EHHUR-project gaan we samen met tal van partners (waaronder voor ons in Vlaanderen 
Kamp C en energieburgercoöperatie Zonnewind) onderzoeken op welke wijze we een nieuw 
bibliotheekgebouw in deelgemeente Sint-Antonius kunnen bouwen vanuit het concept circulair 
bouwen. De Europese middelen die we ontvangen, zijn vooral bedoeld voor studie en onderzoek. Het 
project heeft een looptijd van 3 jaar. Ambitieus opzet is om binnen die termijn van de 3 jaar het niet 
alleen tot studie en onderzoek te beperken, maar ook tot een effectieve realisatie.    
 
5.  Rapport energie en klimaat 2020 voor Zoersel 
 
Binnen het Burgemeestersconvenant hebben we het engagement aangegaan om tegen 2030 te 
komen tot een CO2-reductie van 40%. Met de Europese Green Deal werd de ambitie zelfs verhoogd 
naar 55%. 
 
Jaarlijks ontvangen we in het kader van het Burgemeestersconvenant een opvolgingsrapport, zij het 
dat het wel 2 jaar ‘achterloopt’. Onlangs ontvingen we het rapport voor 2020.  
 
T.o.v. het referentiejaar 2011 hebben we een daling van de uitstoot met 11,3% in Zoersel. Daarmee 
doen we beter dan de globale daling in Vlaanderen (9,5%) en in de provincie Antwerpen (6,9%).  
De laatste twee jaar is er een vermindering van 3,2% (2019) en 2,9% 2020). Als we in de komende 10 
jaar jaarlijks gemiddeld een verminderde uitstoot van 3% hebben, dan halen we de ambitie om tegen 
2030 40% minder CO2 uit te stoten.   
 



Conclusie: dat is bemoedigend maar zullen een behoorlijke bijkomende inspanning moeten leveren, 
willen we de 55% reductie halen.  
 
Website waarop het volledige rapport raadpleegbaar is: www.provincies.incijfers.be 
(gemeente Zoersel ingeven en doorklikken op ‘klimaat’, vervolgens ‘Rapport klimaat en energie’ 
 
6. Opvolging verslag bijenraad van 6 oktober 2022 
 
In het nieuwe Bermbeheersplan werden de adviezen van de bijenraad en MINA-raad toegevoegd. Er 
zal nu naar een nieuwe firma worden gezocht die het jaarlijks bermonderhoud zal doen, in 
overeenstemming met het nieuwe bermbeheersplan. 
 
Er vond een opleiding ‘bijvriendelijk snoeien’ plaats voor de groendienst. 
 
De groepsaankoop borderpakketten zal gezamenlijk met Zandhoven gebeuren. Bestellingen worden 
afgehandeld via een webplatform van Zandhoven, afhalen van de pakketten kan nog steeds in 
Zoersel.  
Hierbij wordt de vraag gesteld in hoeverre de verschillende acties van diverse partners, niet wat 
beter op elkaar kunnen worden afgestemd (Behaagactie van Natuurpunt, aankoop biologische 
bloembollen VELT) 
 
Vanuit Wenda is er de vraag gekomen wat de bijenraad nu verder moet behartigen. Ideeën zijn 
welkom. 
 
7.  Evaluatie van de uitstap Tabloo op 13 november 2022 
 
Op 13 november brachten we met de MINA-raad een bezoek aan Tabloo, een bezoekers- en 
ontmoetingscentrum over radioactiviteit en radioactief afval in Dessel. Het was een leerrijk bezoek, 
waarbij we vooral naar huis zijn gekomen met de idee dat er op dit moment nog steeds geen 
concrete oplossingen zijn voor de berging van het kernafval. Het bezoek aan de tentoonstelling werd 
nadien afgesloten met een gezellige lunch in de bistro.  
 
Dit is zeker voor herhaling vatbaar. Idee: bezoek aan Kamp C in Westerlo. 
 
8.  Financieel verslag + bestemming tegoed 2022 
 
Op het moment van de vergadering kon er nog geen gedetailleerd financieel verslag worden 
opgemaakt. De factuur van de uitstap was op dat moment nog altijd niet toegekomen. 
 
n.v.d.r.:  
Nadien gebeurde dat wel, daarom hierbij het financieel overzicht zoals door de voorzitter per mail 
werd bezorgd. 
 
Start:     + 5100   € 
Uitgaven / inkomsten: 
- Zwarthof              -   70,86  € 
- Tabloo inkom en gids     - 234,00  € 
- Tabloo Lunch      - 462,20  €              
- Tabloo terugstorting partners  + 125,00  € 
- geschenk Louis   -    50,00 € 
     --------------   

                          + 4407,94 € 

http://www.provincies.incijfers.be/


 
Er is dus nog budget beschikbaar. Net als vorig jaar stelt de MINA-raad voor om het resterend budget 
van € 4.407,94 over te dragen aan de milieudienst voor aanplantingen.  
Vanuit de MINA-raad is er de vraag om daar enige visibiliteit aan te geven, bij voorbeeld via de e-
nieuwsbrief.  
 
9.  Omgevingsvergunningen 
 
Als bijlage van de uitnodiging werd het overzicht mee gestuurd van de toegekende 
omgevingsvergunningen. Wat opvalt zijn de veel toegekende boomkapvergunningen.  
 
In principe is een heraanplant vereist van één op één. Alleen, die bomen zijn pas volgroeid na 20 à 30 
jaar. De vraag wordt gesteld of er een mogelijkheid bestaat om meer compensatie te vragen (meer 
dan één of één). 
Dat is niet evident aangezien we in Zoersel niet onmiddellijk over voldoende bebossingsgronden 
beschikken.  
 
Hoe gebeurt de opvolging? Voor de opvolging van nieuwe aanplant, in het bijzonder in private 
tuinen, is vanuit de milieudienst gevraagd om een softwarepakket aan te kopen, zodat vanuit 
luchtfoto’s controle kan gebeuren. 
 
Recent was er ook een boomkap op het vliegveld Malle-Zoersel. Dee vraag wordt gesteld waarom 
deze vergunningsaanvraag niet eerst in de MINA-raad werd besproken.  
Aan deze aanvragen zijn wel termijnen verbonden wat het niet altijd mogelijk maakt dat aanvragen 
nog tot bij de MINA-raad komen. 
 
Er is de vraag of er toch een systeem op poten kan worden gezet, dat een belangrijk dossier toch 
vooraf aan MINA-raad kan worden voorgelegd. Desnoods kan er dan een speciale MINA-raad worden 
bijeengeroepen.  Mogelijk kunnen ook grote bouwdossiers die een impact op milieuvlak worden 
besproken (maar dit is meer materie voor de GECORO).  
 
Varia 
 
Patrick Duhayon:  
In de Nieuwe Heide is er een grote hoop zand gekapt. Is hiervoor een vergunning nodig? Dit is zand 
gekapt op landbouwgrond. Kan dat? Moet dat terug in oorspronkelijke staat worden hersteld? 
Zal worden nagekeken. 
 
Luc Schul: 
Het voet- en fietspadje dat uitkomt op de Bethaniënlei zou een afsluiting met de rijweg moeten 
krijgen. 
Op het fietspad Sint-Antoniusbaan, op de hoek met de Karle Uyterhoevelaan is een verhoogde boord 
aangelegd, wat tot onveilige situatie leidt. 
 
Raymond Van den Branden: 
In de Kwadestraat is een rij bomen uitgedaan. Dat Is een rommeltje geworden. Wanneer wordt dat 
helemaal opgekuist?  
Het desbetreffend perceel is eigendom van Natuurpunt. Bedoeling is om daar struiken aan te 
planten, om zo een overgang te kunnen maken naar het achterliggende bosje.   
 
Vaststellen datum volgende minaraad. 
Wordt vastgelegd wanneer Tim terug is. 


